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                                                 Správa o činnosti Rady školy  
                                       pri Špeciálnej základnej škole v Trhovišti 
                                                            za rok  2021. 
 
 
 
 
     Rada školy pri Špeciálnej  základnej škole v Trhovišti v roku 2021 zasadala v súlade s plánom 
zasadnutí  trikrát  – v mesiaci apríl, jún a október. Z dôvodu nepriaznivej situácie pre pandémiu 
ochorenia covid v mesiaci december sa zasadnutie neuskutočnilo.   Na svojich zasadnutiach sa 
zaoberala konkrétnymi vznesenými úlohami , pripomienkami,  ktorými by sa mala zaoberať 
rada školy v súlade so zákonom 596/2003 Z.Z. a Štatútom rady školy. Zasadnutia prebiehali 
podľa programu na dané zasadnutie. 
Rada školy pri Špeciálnej základnej škole v Trhovišti  má 9 členov v zložení : 
 
PaedDr. Milan Gomolčák                          zástupca za zriaďovateľa 
PhDr. Júlia Polačeková                              zástupca za zriaďovateľa 
Ing. Iveta Grilliová                                      zástupca za zriaďovateľa 
Mgr. Lenka Očenášová                              zástupca za pedagogických zamestnancov 
Mgr. Ľubica Ceľuchová                              zástupca za pedagogických zamestnancov 
Mária Vlčáková                                           zástupca za nepedagogických zamestnancov   
Erik Bogár                                                    zástupca za rodičov  
Veronika Bogárová                                    zástupca za rodičov 
Bohuš Bogár                                                zástupca za rodičov 
 
 
 
      Zasadnutie rady školy 12.4.2021 sa uskutočnilo formou videokonferencie. Z celkového 
počtu 9 členov  boli prítomní 5 členovia – nadpolovičná väčšina, 4 členovia boli ospravedlnení. 
Zástupcom rodičov boli odovzdané pozvánky cestou Komunitného centra Trhovište. Pre 
nepriaznivú situáciu z dôvodu pandemickej situácie sa zástupcovia rodičov ospravedlnili. 
     Predsedníčka rady školy  predniesla návrh  na neverejné zasadnutia rady školy v čase 
trvania mimoriadnej situácie, núdzového stavu alebo výnimočného stavu. V súlade 
s programom predniesla  návrh na schválenie hlasovania pell rollam. Členovia uvedené návrhy 
schválili bez pripomienok v počte 5 hlasov. Ďalším bodom bolo prerokovanie nového Štatútu 
rady školy, ktorý sa doplnil a upravil o články, ktoré sú nevyhnutné pre riadenie rady školy 
v čase mimoriadnych situácií. Predložený Štatút bol schválený členmi rady školy v počte 5 
hlasov. Pripomienka PaedDr. Gomolčáka vyšpecifikovať postup dištančného zasadnutia rady 
školy bola dopracovaná osobitným Článkom 7 v Štatúte rady školy. 



 
  V súlade s programom zasadnutia  predsedníčka rady školy predniesla správu o činnosti  rady 
školy  za  rok 2020. Správa bola spracovaná na základe zasadnutí v priebehu roka 2020.  
K správe neboli vznesené pripomienky, bola schválená členmi rady školy v počte 5 hlasov a je 
archivovaná pri dokumentoch rady školy.   
      Správu o hospodárení za rok 2020 podala p. Vlčáková. Správa obsahovala  čerpanie 
pridelených finančných prostriedkov, ich využitie a použitie  na skvalitnenie výchovno-
vzdelávacieho procesu, ochranu zvereného majetku a dodržiavanie rozpočtových opatrení. 
Údaje v správe sú spracované v širšom rozsahu  podľa jednotlivých kategórií a  tvoria 
samostatnú prílohu. K uvedenej predloženej správe neboli  kladené otázky a pripomienky a je 
archivovaná pri dokumentoch rady školy . Správa je zverejnená aj na  webovej stránke školy.  
Na zasadnutí bol predložený Plán zasadnutí na rok 2021 , ktorý bol schválený s tým, aby sa do 
plánu spracoval aj program. 
           V závere rada školy prijala uznesenie, ktoré je preukázateľné v zápisnici zo zasadnutia 
rady školy zo dňa 12.4.2021. 
    
           Druhé zasadnutie sa konalo 29.6.2021 s programom uvedeným v pozvánke 
a uskutočnilo sa formou videokonferencie.  Z celkového počtu 9 členov  bolo prítomných 6 
členov  , 3 členovia  boli ospravedlnení.  Na zasadnutie bol prizvaný riaditeľ školy Ing. Smaržík. 
V súlade s jedným z bodov programu riaditeľ školy zhodnotil výchovno-vzdelávací proces 
formou dištančného vzdelávania v čase pandemickej situácie z pohľadu učiteľa a dopad na 
žiakov. Členovia rady školy k uvedenému nemali dotazy ani otázky.  
P. Vlčáková oboznámila radu školy s rozpočtom školy – pridelené normatívne a nenormatívne 
finančné prostriedky a ich využitie. V ďalšej časti prebehla diskusia.  Rada školy zo zasadnutia 
prijala uznesenie z verejného zasadnutia, ktoré sa uskutočnilo videokonferenciou. 
 
         13.10.2021 sa uskutočnilo verejné zasadnutie dištančne online formou videokonferencie. 
Zasadnutie viedla podpredsedníčka rady školy Mgr. Očenášová. Z počtu 9 členov sa zasadnutia 
zúčastnilo 6 členov – nadpolovičná väčšina a riadilo sa programom uvedeným v pozvánke. 
K pozvánke bola zaslaná Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti školy za školský rok 
2020/2021. Bol prizvaný riaditeľ školy Ing. Smaržík  v prípade dotazov k správe. Mgr. 
Očenášová vyzvala členov rady školy, aby sa vyjadrili k uvedenej správe, prípadne predložili 
otázky riaditeľovi školy. PaedDr. Gomolčák mal dotaz, či boli dodržané zásady vypracovania. 
Na uvedený dotaz odpovedala Mgr. Očenášová – správa bola vypracovaná podľa § 14 ods. 5 
písm. d) zákona 596/2003 Z.z a novej Vyhlášky MŠ SR č. 435/2020 Z.z o štruktúre a obsahu 
správ o výchovno-vzdelávacej činnosti. Správu členovia rady školy vzali na vedomie bez 
pripomienok. Správa je zverejnená na web stránke školy.  
P. Vlčáková oboznámila čerpanie rozpočtu za III. štvrťrok 2021, prostriedky sú využívané 
účelovo a efektívne. 
V diskusii boli vznesené dotazy na dochádzku žiakov, na situáciu v škole v dôsledku pandémie, 
odobrenie prezenčnej listiny zo zasadnutí. Na uvedené odpovedali Mgr. Očenášová a p. 
Vlčáková. V závere zasadnutia bolo prijaté uznesenie. 
 
 
       Zasadnutie v mesiaci december sa neuskutočnilo z dôvodu nepriaznivej situácie. 
 



       Zo zasadnutí boli spracované zápisnice, prezenčné listiny , spolu s písomnými 
náležitosťami, ktoré  súviseli s programom zasadnutia  vyplyvajúce so schválením, 
prejednaním a boli zasielané v písomnej forme zriaďovateľovi -  Okresný úrad Košice, odbor 
školstva, Zádielska 1, Košice. 
Dokumentácia rady školy je archivovaná  v súlade s registratúrnym poriadkom 
 
 
      Rada školy pri Špeciálnej  základnej školy v Trhovišti plní úlohy a kompetencie v súlade so 
zákonom 596/2003 Z.z v znení neskorších predpisov aj napriek nepriaznivej pandemickej 
situácii.  Závažnejšie problémy v roku 2021, ktorými by sa mala rada školy zaoberať sa 
nevyskytli a neboli na radu školy vznesené žiadne konkrétne  otázky na riešenie. 
 
 
 
      
 
 
 
Trhovište  14.3.2022                                                            Mária Vlčáková 
                                                                                                                                        predsedníčka Rady školy pri ŠZŠ Trhovište 


